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Ter voorbereiding van het raadsvoorstel ‘Betalen voor inzamelen grofvuil aan huis (RV 24-004)’ heeft 
de fractie van de PvdA de volgende vragen: 
 
Het raadsvoorstel is vrij duidelijk wat betreft de effecten over de jaren 2022 en 2023 van het besluit om 
€ 12,50 in te voeren voor het ophalen van grofvuil aan huis. Dit is opgenomen in bijlage 1 van het 
voorstel. U schrijft in het voorstel dat in 2023 slechts 293 unieke adressen (inwoners) gebruik hebben 
gemaakt om tweemaal of vaker van de grofvuil inzameling aan huis gebruik te maken.  
 
 
1. De PvdA fractie zou graag inzicht willen krijgen over het aantal bezoeken (unieke adressen) aan 

de milieustraat is de zelfde periode 2022 en 2023 omdat zij weten dat inwoners juist zelf zijn gaan 
wegbrengen van grofvuil om de € 12,50 uit te besparen!  
 

Antwoord: zie tabel 

Jaartal Unieke huisaansluitingen 

die gebruik hebben 

gemaakt van de 

milieustraten 

Totaal aantal bezoeken 

aan de milieustraat 

Gemiddeld aantal 

bezoeken per unieke 

huisaansluiting die de 

milieustraat bezocht heeft 

2022 9.733 34.996 3,6 

2023 9.604 32.875 3,4 

 
 

2. Sinds 1 februari 2024 is de regeling van kracht dat een inwoner (uit Rijswijk) vanaf het 13de 
bezoek aan de milieustraat een vast bedrag moet gaan betalen van € 16,90. Is dat niet een beetje 
dubbel, inwoner brengt zelf, het grofvuil wordt veel beter gescheiden aangeleverd en moet 
uiteindelijk toch weer gaan betalen na zijn 12de bezoek! Kunt u deze maatregel uitleggen? Het hoe 
en waarom?  

 
Antwoord: De reden om een grens van 12 maal gratis in te stellen is dat er een kleine groep inwoners 
(340) vaker dan 12 keer het afval brengstation bezochten. Deze 340 inwoners waren verantwoordelijk 
voor ruim 6000 bezoeken aan de milieustraat in een jaar. Op basis van visuele inspecties hebben we 
geconcludeerd dat dit om bedrijfsafval gaat. Onze milieustraat is bedoeld voor huishoudelijk afval van 
onze inwoners, niet voor bedrijfsafval. 
 
Omdat dit wellicht wat voorbereiding vraagt stuur ik deze alvast op zodat deze voor het forum 
beantwoord kunnen worden! 
 
Met schone groet, 
 
Erik van der Veer  
PvdA gemeenteraadsfractie 

 
 
 
 


